
   2023-02-27 
 Sida 1 av 5. 

 
Epost, webb 
ordf@jf-uppsala.se 
www.jf-uppsala.se  

Telefon 
+46(0)700 90 86 73 

Adress 
Övre Slottsgatan 3 

753 10 Uppsala  
 

PROTOKOLL 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-02-27 KL. 
17:30.  

NÄRVARANDE: 
Ordförande:      Isak Sandell   
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Albin Högberg 
Vice ordförande studieutskottet:   Irma Flores  

 Ledamot      Benjamin Altman  
 Ledamot      Adam Rämmal 
 Ledamot      Tom Ginzburg  
 Ledamot      Alva Johansen 
 Ledamot      Erik Löfstedt 
 Ledamot      Lovisa Loveby  
 Ledamot      Maja Palomaa 
 Ledamot      Etty Sanner  

 

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
Isak Sandell öppnade mötet kl. 17:32. 
 

2 §  VAL AV MÖTESOBSERVATÖR  
Rådet beslutade 
Att välja Alva Johansen till mötesobservatör.  
 

3 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
Kallelsen utgick 2023-02-20 i enlighet med kallelseförfarandet.  
 
Rådet beslutade 
Att godkänna kallelseförfarandet.  
 

4 §  ADJUNGERINGAR 
 

5 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Rådet beslutade 
Att fastställa föreslagen föredragningslista.  
 

6 §  FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
Bilaga: 1, 2 och 3 
 
Rådet beslutade 
Att lägga minnesanteckningar 2022-12-05 och protokoll 2023-01-16 till 

handlingarna.  
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7 §  MEDDELANDEN OCH RAPPORTER 
Ordförande meddelar: 
 Har varit på möte med utbildningsutskottet. Vi tog upp försenad 

schemaläggning vid terminsstart. Ledningen förklarade att det delvis 
berodde på försenad lärartillsättning. De tog dock kritiken på allvar och 
lovade bättring.  

 Har varit på möte med UUFS där diskuterades UUFS framtid. Mycket om 
hur det fungerat tidigare och om man eventuellt bör förändra 
mandatfördelningen där.  

 Har varit på JURO:s årsmöte. På mötet tillsattes en revisor och en vision för 
2023 antogs.  

 Har varit på möte med översynsgruppen för juristprogrammet. Diskussionen 
som fördes avhandlade väldigt stora frågor och var inte tillräckligt konkret. 
Bland annat resonerades det om man borde gå över till Bolognamodellen 
och därmed möjliggöra att ta ut en kandidat efter tre år. Jag tog upp att jag 
ville diskutera konkreta saker som feedback på PM, progression och 
terminsfördelning.  

 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 
 Har varit på möte med utbildningsutskottets arbetsgrupp gör 

examensarbeteskursen. På mötet avhandlades utseende av handledare och 
examinator. Arbetsgruppen lutar åt att formalisera tilldelningen av både 
handledare och examinator.  

 Har varit på möte med utbildningsutskottet. På mötet diskuterades Chat-
GPT, frågemallar för kursvärderingar och sammanställningar av 
kursrapporter. Från JF lyfte vi den kritik som kommit fram mot att studenter 
kan vara amanuenser på samma termin de själva går.  

 
Irma Flores meddelar: 
 Har varit på slutkursråd för T6. Endast en student närvarade, men både den 

nya och den gamla kursledningen var närvarande. Den nya kursledningen 
består av Olle Lundin och Martin Dawidowicz, Olle verkar taggad på att 
ändra upplägget på T6 lite grann.  

 Har varit på slutkursråd för T3. Där var studenterna i huvudsak nöjda, den 
viktigaste kritiken togs upp på mitterminskursrådet. Viss kritik mot att 
studenter får olika utförlig feedback på PM.  

 Uppstartsprogrammet kommer att sitta och para ihop adepter med mentorer 
under onsdagen.   

 
Ben Altman meddelar: 
 Har varit på slutkursråd för T2. Det var en del kritik mot schemaläggningen, 

men efter att studenterna påbörjat T3 insåg de att det kanske inte var så 
farligt. Kursledningen meddelade att problemen med schemaläggningen till 
stor del berodde på många sjuka lärare.  

 
Lovisa Loveby meddelar:  
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 Har varit på slutkursråd för T4. Kursledningen meddelade att de planerar att 
ta bort ett par integrerade seminarier och i stället ha en längre frågestund på 
plats. De verkar ha tagit till sig av kritiken som kommit fram på 
kursvärderingarna.  

 
Adam Rämmal meddelar: 
 Har varit på slutkursråd för T4. Det var helt okej uppslutning med 5–6 

studenter närvarande. Den viktigaste kritiken kom fram på 
mitterminskursrådet, då talades det om kompendierna och att dessa inte var 
tillgängliga digitalt.  

 

8 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
 

9 §  STUDIEUTSKOTTETS ARBETSORDNING 
Bilaga: 4 
Förslaget innebär en harmonisering mellan hur utskottet faktiskt fungerar för 
närvarande och dess reglering och att vi tar bort institutet mötesobservatör. Vissa 
hänvisningar till högskolelagen har också lagts till.  
 
Studierådet uppmärksammade Isak Sandell och Albin Högberg på redaktionella 
fel, formateringsfel och att arbetsordningen borde reglera att ”Protokollföring 
av tagna PC-beslut” alltid ska vara med på dagordningen. 

  
Rådet beslutade 
Att anta den bilagda arbetsordningen med ändringar mot bakgrund av 

diskussionen. 
 

10 §  SKRIVELSE ANGÅENDE BEDÖMARUTLÅTANDET 
Bilaga: 5 
 
På föregående studierådsmöte uppdrogs det åt Albin Högberg och Isak Sandell 
(presidiet) att skriva ihop ett utkast till skrivelse om bedömarutlåtandet som kom 
i december från en extern granskningsgrupp. Den externa granskningsgruppen 
granskade juristprogrammet vid Uppsala universitet.   
 
I utkastet har presidiet försökt påvisa likheter mellan JF:s åsiktsprogram och 
rekommendationerna i bedömarutlåtandet.  
 
Studierådet hade ett antal kommentarer på utkastet: 
- Det bör förtydligas vad JF:s åsiktsprogram är i inledningen, då gemene 

juriststudent troligen inte känner till det.  
- Formateringen på skrivelsen bör göras lite snyggare. 
- Det är bra om vi argumenterar i flytande text när vi presenterar 

åtgärdsförslag. Så att det framgår tydligt vad vi vill förändra och varför.  
- En sammanfattande text i slutet skrivelsen kan läggas till.  
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- Det är bra med attsatser i slutet där vi ställer och formulerar tydliga krav.  
 
Presidiet kommer med ett nytt förslag på skrivelse som skickas ut till studierådet 
för ytterligare synpunkter och eventuellt per capsulam beslut.  
 

11 §  FÖREDRAG OM STUDIEORDNINGEN 
Bakgrund: I höstas planerades det in ett föredrag och efterföljande panelsamtal 
om nuvarande studieordning och Uppsalamodellen. På grund av sjukdom kunde 
det inte genomföras då. Nu planeras det att genomföras två panelsamtal i stället. 
Det första som behandlar Uppsalamodellen går av stapeln den 26 april. Det 
andra panelsamtalet kommer bli av någon dag mellan den 17 och 24 maj. 
 
Det skulle vara kul om studierådet kunde medverka vid dessa evenemang på 
något sätt.  
 
Vid det första evenemanget kommer Sverker Scheutz att medverka. Han var 
drivande när Uppsalas juristprogram fick sin nuvarande utbildningsmodell. Det 
är aktuellt nu när juristprogrammet står inför en större översyn.  
 
Det andra evenemanget kommer att handla om juristutbildningen i tid och rum. 
Då kommer det att ske en jämförelse med andra juristutbildningar, i USA, 
Helsingfors och Münster.  
 
Studierådet är positivt inställd till att medverka vid dessa evenemang.  
 

12 §  ARBETSGRUPPERNA 
Arbetsgruppen för examination och lärarledda timmar  
Arbetsgruppen har nu fått in ca 150 svar på sin enkät om tentamenstillfällen. Nu 
kommer gruppen att sammanställa svaren och påbörja en skrivelse. Utifrån det 
sammanställda resultatet och skrivelsen borde också JF:s åsiktsprogram 
revideras.  
 
Preliminära resultat visar att en liten majoritet är nöjda vårterminens 
omtentamenstillfälle, men att en stor majoritet är negativa till höstterminens 
omtentamenstillfälle.  
 
Rådet beslutade 
Att  välja in Etty Sanner i arbetsgruppen för examination och lärarledda 

timmar.  
 

13 §  ÖVRIGA PUNKTER 
Seminarier om sexualbrott på T4:  
På T4 kan studenter som känner sig obekväma tillåtas att inte delta på seminarier 
som har med sexualbrott att göra. Det är totalt tre seminarier då sexualbrott 
behandlas, två om brottslighet och ett om påföljdsbestämning. Man får totalt 
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missa två seminarier under hela straffrätten, utan att komplettera. Om en student 
är obekväm med att vara med på samtliga dessa seminarier kommer studenten 
behöva komplettera en av uppgifterna.  
 
Det finns en önskan om att kunna komplettera på något annat än just sexualbrott 
inom straffrätten.  
 
En annan lösning är att man inte delar upp antalet tillfällen man får missa på de 
olika ämnesområdena straffrätt och processrätt (två tillfällen per rättsområde), 
utan i stället lägga ihop dem och tillåta att man missar fyra tillfällen totalt under 
terminen utan hänsyn till när man använder dessa tillfällen. Ytterligare en 
lösning är att göra seminarierna som behandlar sexuella övergrepp helt frivilliga, 
det är ändå inget som behandlas på tentamen.  

  
Isak Sandell och Albin Högberg tar med sig det som diskuterats och tar det 
vidare.   
 
Val av studentrepresentant i beredningsgruppen för det pedagogiska priset:  
Rådet beslutade 
Att välja Adam Rämmal som studentrepresentant i beredningsgruppen för 

det pedagogiska priset.  
 

14 §  ORDET FRITT 
 

15 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
Isak Sandell avslutade mötet 18:26.  

 


